



Peter T. Masiakos, MS, MD, FACS, FAAP is a Pediatric Surgeon and the Director of Pediatric Trauma Service at Massachusetts General Hospital (MGH). Dr. Masiakos is the Co-Director of the MGH Center for Gun Violence Prevention which he founded in June 2018. Dr. Masiakos is an Associate Professor of Surgery at Harvard Medical School and a Visiting Surgeon at MGH, where he has a clinical interest in pediatric trauma care and injury prevention. As a vocal injury prevention advocate, he has been involved in educating the Massachusetts state legislature and the US Congress on the inherent risks that certain products pose on children. Dr. Masiakos has worked alongside Massachusetts State and Federal Legislators on several comprehensive injury prevention laws including junior operator laws (JOL), safe driving laws, child restraint laws and firearm injury prevention laws.

Peter T. Masiakos, MS, M.D. FACS, FAAP, est chirurgien pédiatrique et directeur du service de traumatologie pédiatrique au Massachusetts General Hospital (MGH). Il est co-directeur du centre de prévention contre la violence armée au MGH, qu'il a fondé en juin 2018. Le Dr Masiakos est professeur agrégé de chirurgie à la Harvard Medical School et chirurgien invité au MGH où il se consacre à la pratique clinique des soins de traumatologie pédiatrique et à la prévention des blessures. Fervent défenseur de la prévention des blessures, il a participé à la sensibilisation du corps législatif de l'État du Massachusetts et du Congrès américain sur les risques inhérents de certains produits pour les enfants. Il a travaillé avec les législateurs de l'État du Massachusetts et les législateurs fédéraux sur plusieurs lois exhaustives sur la prévention des blessures, notamment les lois sur les jeunes conducteurs, sur la sécurité au volant, sur les dispositifs de sécurité pour enfants et sur la prévention des blessures causées par les armes à feu.